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2017Z13838 

Vragen van de leden Van Dam (CDA), van Oosten (VVD), Groothuizen (D66) 
en Segers (ChristenUnie) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het 
bericht «Grote strafzaken verhuizen van rechtbank Almelo naar Zwolle» 
(ingezonden 17 oktober 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Grote strafzaken verhuizen van rechtbank 
Almelo naar Zwolle»?1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat de overgang van strafzaken van het Functioneel Parket 
van de rechtbank-locatie Almelo naar de locatie Zwolle voortvloeit uit de per 
1 januari 2013 ingevoerde Wet Herziening Gerechtelijke Kaart? Onderschrijft u 
de visie van de president van de rechtbank Overijssel dat de meerderheid aan 
kleinere Functioneel Parket-zaken in Almelo blijft en dat er ruimschoots 
voldoende werkaanbod aanwezig blijft om beide locaties, dus ook de locatie 
Almelo, open te houden? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoeveel uren meervoudige strafkamer er in 2018 voorzien 
worden op de locatie Zwolle en op de locatie Almelo? Kunt u aangeven wat 
de omvang is van het aantal uren strafzaken Functioneel Parket dat in 2018 
niet langer in Almelo doch in Zwolle (naar verwachting) zal worden afge-
daan?

1 Dagblad Tubantia, 13 oktober 2017
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